



Reference :01/T10/2026

مرجع رقم 01/ن 10/2026

Kuwait: 07 Jan 2026

الكويت في: 07/01/2026

Dear/Capital Markets Authority

السادة/ هيئة اسواق المال المحترمين

Dear/ Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت

المحترمين

Greetings,

تحية طيبة و بعد،

Subject: Disclosure of a Subsidiary Company signing a Variation Order for the Provision of Manpower and Transportation Services

With reference to the above subject, and in accordance with the provisions of Chapter four "Disclosure and Transparency" of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 Regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities

الموضوع: الإفصاح عن قيام أحد شركاتنا التابعة بتوقيع أمر تغيير على عقد تقديم خدمات موارد بشرية و خدمات نقل

إشارة إلى الموضوع أعلاه، و عملا بأحكام الفصل الرابع "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال و تنظيم نشاط الأوراق المالية

Attached is the disclosure form regarding the above-mentioned subject

مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بشأن الموضوع أعلاه

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،

عبد الرحمن محمد صالح الخنة

عضو مجلس الإدارة و الرئيس التنفيذي

ملحق رقم (10)

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date	Name Of the Listed Company	اسم الشركه المدرجه	التاريخ
07 Jan 2025	Beyout holding Company (K.S.C.P)	شركة بيوت القابضة (ش.م.ك.ع)	07 يناير 2025
Material Information			المعلومه الجوهرية
<p>"We are pleased to inform you that Kuwait Resources House for Human Resources Services and Management K.S.C.C., a subsidiary of Buyout Holding Company K.S.C.P., has received a variation order in the amount of KD 4,745,393 (Four Million Seven Hundred Forty-Five Thousand Three Hundred Ninety-Three Kuwaiti Dinars) under the contract for the provision of manpower and transportation services.</p> <p>The original contract value amounts to KD 5,701,799 (Five Million Seven Hundred One Thousand Seven Hundred Ninety-Nine Kuwaiti Dinars) and bringing the total contract value to KD 10,447,192 (Ten Million Four Hundred Forty-Seven Thousand One Hundred Ninety-Two Kuwaiti Dinars), for a period of 18 months, extendable at the client's discretion."</p>			يسرنا أن نحيطكم علماً بأن شركة بيت الموارد الكويتي للخدمات وإدارة الموارد البشرية (ش.م.ك.م) التابعة لشركة بيوت القابضة (ش.م.ك.ع) قد استلمت امر تغييري بقيمة 4,745,393 (أربعة ملايين وسبعمائة وخمسة واربعون ألف وثلاثمائة وثلاثة وتسعون دينار كويتي) على عقد تقديم خدمات موارد بشرية وخدمات نقل علماً بأن قيمة العقد الأصلي تبلغ 5,701,799 دينار كويتي (خمسة ملايين وسبعمائة وواحد ألف وسبعمائة تسعة وتسعون دينار كويتي) ليصبح اجمالي قيمة العقد 10,447,192 دينار كويتي (عشرة مليون واربعمائة سبعة واربعون ألف ومائة اثنان وتسعون دينار كويتي) وذلك لمدة 18 شهر قابلة للتمديد وفقاً لتقدير العميل
<p>Significant Effect of the material information on the financial position of the company</p> <p>"The contract is expected to achieve a profit margin of approximately 3% to 5% of the total contract value over the execution period."</p>			اثر المعلومه الجوهرية على المركز المالي
<p>تحقيق ربح بنسبة تتراوح من 3% إلى 5% من اجمالي قيمة العقد وذلك خلال فترة التنفيذ.</p>			